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RG 0012.1.22.2016                      
 

 
  P r o t o k ó ł    Nr 45/2016  

                   z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 21 grudnia 2016 r. 

 
 

  Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Józefa Boron.  

  Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.  

  Nieobecna radna, Pani Karina Respondek – nieobecność usprawiedliwiona. 

  

Ad. 3. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 

  Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

               Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 7.12.2016 r. 

6. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

  

Ad. 4. 

 Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał:  

a) w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017-2027 
(autopoprawka II) – I.     

         Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

b) w sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2017 (autopoprawka) – II. 

   Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

   Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

           Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

c)  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-
2027(autopoprawka) – III. 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 
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  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

d)    zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016 (autopoprawka) – IV. 

   Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

   Członek komisji, Pani Krystyna Graca zapytała o zadania, jakie zostały wykonane na zadaniach 
związanych z termomodernizacją sali gimnastycznej w Zespole Szkolno-Przedszkolnym                         
w Miedarach i Zespole Szkół w Wieszowie? 

  p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron odpowiedział, iż w tym roku została wykonana 
dokumentacja projektowa i został złożony wniosek o dofinansowanie inwestycji w ramach 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. Ponieważ nie został jeszcze rozstrzygnięty konkurs, 
realizację tych zadań przeniesiono na rok przyszły.  

   Więcej zapytań, ani uwag, nie wniesiono. 

           Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

e) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice – V.    

   Projekt w/w uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Wiesław Topór.   

   Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels zaproponował przedłużenie terminu rozpatrzenia skargi do 
dnia 28 lutego 2017 r. 

   Do powyższej propozycji nie wniesiono uwag. Nie wniesiono również zapytań. 

   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

e)  w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków, zatwierdzonych dla Gminnego Zakładu Komunalnego Sp. z o.o. – VI. 

 Projekt w.w uchwały przedstawił p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron. 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

    Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Księżym Lesie 
przy ul. Wiejskiej będącej własnością Gminy Zbrosławice – XII. 

  Projekt w.w uchwały przedstawił Inspektor, Pan Gerard Sikora. 

  Przewodniczący Rady zapytał, czy można od razu, bez żadnych konsekwencji sprzedać w/w 
nieruchomość, w związku z tym, że została ona dopiero przejęta przez gminę, na co Pan Sikora 
odpowiedział, iż można. 

          Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

g) w sprawie zmiany uchwały nr XI/127/2015 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 16 września 2015 r.                  
w sprawie określenia warunków i trybu składania informacji i deklaracji podatkowych za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej – XIII. 

Projekt w.w uchwały przedstawiła Naczelnik, Pani Joanna Szymańska. 
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  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego                            
w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Zbrosławice  – XIV. 

 Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada. 

 Członek komisji, Pani Krystyna Graca poprosiła o doprecyzowanie kwestii ponoszenia opłaty                   
w wys. 1 zł. za każdą rozpoczętą godzinę pobytu dziecka w przedszkolu.  

 Pani Z-ca Wójta wyjaśniła, iż od stycznia za dzieci sześcioletnie nie będzie pobierana opłata za 
korzystanie z przedszkola w czasie przekraczającym wymiar. 

 Następnie Pani Krystyna Graca zaproponowała, aby w przypadku uchwał zmieniających                        
w uchwale wpisać także treść dotychczasową, by radni wiedzieli co zmieniają.   

 Z kolei Pani Z-ca Wójta zaproponowała, aby do projektu uchwały zmieniającej dołączać uchwały 
obowiązujące.  

        Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

i) w sprawie zatwierdzenia planu pracy oraz planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Zbrosławice na rok 2017 – XV. 

  Projekt w.w uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels.   

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

  

Ad. 5. 

  Komisja jednogłośnie (14 „za”) przyjęła protokół z posiedzenia w dniu 7.12.2016 r. o Nr 44/2016.  

 

Ad. 6. 

  W wolnych wnioskach głos zabrali:    

 Członek komisji, Pani Teresa Bagsik w imieniu mieszkańców Wieszowy zgłosiła o zalewaniu 
posesji, które ma miejsce od czasu przeprowadzenia prac przy przepompowni, zlokalizowanej 
przy ul. Dworcowej. Przypuszczalnie podczas prowadzenia prac zostały naruszone rury.  
Mieszkańcy o tym fakcie podobno informowali już 2 razy, jednakże nie było żadnej reakcji.   

  W odpowiedzi p.o. Z-cy Naczelnika, Pan M.Skowron wyjaśnił, iż inwestycja była prowadzona 
przez osobę prywatną. Do Urzędu Gminy tylko raz wpłynął sygnał, że przepust poniżej 
przepompowni jest niedrożny. Po interwencji właściciel nieruchomości, na którym jest przepływ 
dokonał jego udrożnienia, co spowodowało zejścia wody z łąk. Od tego czasu żadne inne sygnały 
do Urzędu Gminy nie dotarły. 

 Członek komisji, Pani Bagsik stwierdziła, iż mieszkańcy twierdzą, że woda nie zeszła i zalewa 
ich coraz mocniej, o czym poinformowano ją w dniu dzisiejszym. 

  W odpowiedzi p.o. Z-cy Naczelnika, Pan M.Skowron zapewnił, iż jutro sprawę wyjaśni. 

 Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż do biura Rady Gminy wpłynęły następujące 
zaproszenia i pisma: 

 Informacja o stanie środowiska w województwie śląskim, 
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 prośba mieszkanki Łubia w sprawie utrzymania zakazu ruchu samochodowego na ścieżce 
zaczynającej się przy DPS w Łubiu, 

  Pan Wójt ustosunkował się do powyższej sprawy wyjaśniając, iż pewien odcinek 
omawianej drogi jest własnością prywatną. Działania idą w kierunku przejęcia za 
odszkodowaniem tego odcinka drogi, by cała droga była własnością gminy. Jednakże 
właściciele nie chcą się na to zgodzić. Jeżeli nie będzie zgody, to wtenczas będą musieli 
płacić podatek za ten kawałek gruntu. Fakt, by droga stała się drogą gminną jest ważny 
m.in. z uwagi na to, że prowadzi ona do działki gminnej. Wójt dopowiedział, iż droga jest 
asfaltowa i oświetlona.  

  Z-ca Przewodniczącej komisji, Pani Weronika Krok opowiedziała się za utrzymaniem 
zakazu ruchu samochodów na omawianej drodze. 

 zaproszenie Rady Powiatu Tarnogórskiego do udziału w sesji, która odbyła się w dniu 
wczorajszym. 

 

Ad. 7. 

  Termin kolejnego posiedzenia został ustalony na dzień 11.01.2017 roku o godz. 15
00

 w temacie: 
„Przegląd stanu oświetlenia ulicznego na terenie gminy Zbrosławice: 

- koszty utrzymania oświetlenia ponoszone przez gminę, 

- wykaz dróg, które potrzebują doświetlenia, 

- możliwe oszczędności.” 

  

Ad. 8. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron podziękowała za dotychczasową współpracę oraz 
złożyła życzenia świąteczne i noworoczne, a następnie dokonała zamknięcia posiedzenia. 

 

Protokołowała                                                                                           Przewodnicząca komisji 

Inspektor R.Penkala              Józefa Boron 

 

 

  

Załącznik do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  


